
Szczecin, 2019-05-22

PROTOKÓŁ nr 2/2019
z zebrania Radnych Rady Osiedla Dąbie

Zebranie Radnych otworzył Przewodniczący Paweł Kurdziałek i zaproponował 
następujący porządek obrad:

1. Sprawdzenie listy obecności – stwierdzenie quorum.
2. Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie w dniu 07.05.2019r.
4. Zapoznanie się z otrzymaną korespondencją i wnioskami mieszkańców.
5. Podjęcie uchwał:
1. Nr 8/19  w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pokrycie kosztów 

wyrobienie pieczątek.
2. Nr 9/19  w sprawie współorganizacji „Biegu Dąbskiego”
3. Nr 10/19  w sprawie wydania opinii dot. zbycia w drodze bezprzetargowej 

gminnej nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 4/3 o pow. 554 m2 z 
obrębu geodezyjnego 4054 Szczecin.

6. Dyskusja.
1. Organizacja festynu integracyjnego dla mieszkańców w dniu 8.06.2019r. 

7. Wolne wnioski.
8. Zamknięcie obrad.

Ad 1. Sprawdzenie listy obecności.

Stwierdzono quorum – obecnych 12 osób, lista obecności jest załącznikiem do 
protokołu. 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad.

Głosowało: 12 osób ; ZA – 12 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0

Pani Karolina Ryder przybyła na zebranie.

Ad 3. Zatwierdzono protokół z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie z dnia 07.05.2019r.

Głosowało: 13 osób ; ZA – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0

Ad 4. Zapoznanie się z otrzymaną korespondencją i wnioskami mieszkańców.

1. Przewodniczący zapoznał Radnych z dwoma wnioskami, które wpłynęły podczas
dyżuru w dniu 15.05.2019r.  i złożył wniosek aby podjąć w tym celu odpowiednie 
uchwały opiniujące.

2. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 5.  Podjęcie uchwał:

Nr 8/19  w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pokrycie kosztów 
wyrobienie pieczątek.

Głosowało: 13 osób ; ZA – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0

Nr 9/19  w sprawie współorganizacji „XVI Dąbskiego Biegu Ulicznego”

Głosowało: 13 osób ; ZA – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0
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Nr 10/19  w sprawie wydania opinii dot. zbycia w drodze bezprzetargowej gminnej
nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 4/3 o pow. 554 m2 z obrębu 
geodezyjnego 4054 Szczecin.

Głosowało: 13 osób ; ZA – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0

Nr 11/19 dzierżawy działki przy ul. Narzędziowej

Głosowało: 13 osób ; ZA – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0

Nr 12/19 dzierżawy działki przy ul. Goplańskiej

Głosowało: 13 osób ; ZA – 12 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 1

Ad 6. Dyskusja

Dyskusja dotyczyła organizacji festynu dla mieszkańców, który ma się odbyć w dniu 
8.06.2019r. 

Podczas dyskusji stwierdzono, że należy kupić nowy namiot na potrzeby Rady i podjąć w 
tym celu odpowiednie uchwały. 

Podjęcie Uchwały Nr 13/19 w sprawie dokonania przesunięć w Budżecie Rady Osiedla 
Dąbie na 2019 rok.

Głosowało: 13 osób ; ZA – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0

Podjęcie Uchwały Nr 14/19 w sprawie przeznaczenia środków finansowych na zakup 
namiotu na potrzeby Rady

Głosowało: 13 osób ; ZA – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0

Podczas dyskusji zaproponowano żeby w czasie festynu przeprowadzić konsultacje z 
mieszkańcami dotyczącymi inwestycji w Dąbiu w formie ankiety. 

Ad 7. Wolne wnioski

Pani Marta Marczak złożyła wnioski:

• Złożenie zapytania do ZDiTM o realizację sporządzonego projektu 
koncepcyjnego MODERNIZACJA ULIC WOKÓŁ CMENTARZA DĄBIE na zlecenie 
Gminy Miasto Szczecin o numerze umowy ZDiTM/59/2018 z dnia 22 maja 2018r.

• Zachęciła do udziały w akcji #trachchallange #sprątaMY ul. Nowogrodzka w 
dniu 25.05.2019 godz. 10:00.

• Głos mieszkańców w sprawie powstania skate-parku.

Pani Alina Kordowska złożyła następujące wnioski:

• Wnoszę o wystąpienie do Pana Prezydenta Piotra Krzystka z pytaniem o 
remont ul. Przestrzennej oraz budowy pełnowymiarowego boiska do gry w 
piłkę nożną (ZS nr 2) – deklaracje złożone podczas spotkania wyborczego z 
mieszkańcami osiedla. Brak odpowiedzi na pismo z dnia 30.01.2019r. złożone w
Kancelarii BOI 13.02.2019r.
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• Wnoszę o wystąpienie do Pana Prezydenta Piotra Krzystka z pytaniem o środki 
budżetowe przeznaczone na modernizację ulic Dąbie Osiedle. Brak 
odpowiedzi na pismo z dnia 19.03.2019r., złożone w Kancelarii BOI 21.03.2019r. 
Pismo było skierowane również do ówczesnego Przewodniczącego Rady 
Miasta Michała Wilkockiego.

• Wnoszę o wystąpienie do ZDiTM z zapytaniem o termin realizacji modernizacji 
ul. A. Krzywoń wraz z chodnikiem. Z informacji uzyskanych od Pana A. Grabca 
miało to być w 2017/2018 (mail od Pana A. Grabca z dnia 26.06.2017r.).

• Wnoszę o wystąpienie do ZDiTM z wnioskiem o wykonanie naprawy 
nawierzchni chodnika przy ul. Mierniczej na wysokości SP23.

• Wnoszę o wystąpienie do ZDiTM z wnioskiem  o naprawę chodnika przy ul. 
Nurkowej. Chodnik jest uszkodzony przez konary wieloletnich lip.

• Wnoszę o wystąpienie do WGK – Referat ds. Organizacji Ruchu  z wnioskiem w 
sprawie wyznaczenia przejścia dla pieszych w ciągu ul. Pomorskiej, na 
wysokości ul. Miłej (wystąpienie poprzedniej kadencji nie przyniosło rezultatu).

• Wnoszę o wystąpienie do ZDiTM  z wnioskiem o ujęcie w harmonogramie prac 
porządkowych chodnika przy ul. Miłej. Ulica należy do PKP, ale mieszkają tam i
płacą podatki mieszkańcy Szczecina.

• Wnoszę o wystąpienie z zapytaniem do Pana Dyrektora Biura Prezydenta 
Piotra Wachowicza w sprawie jaka została podjęta decyzja odnośnie 
umieszczenia przy Murze Średniowiecznym przy ul. Cichej tablicy 
informacyjnej. Pismo/odpowiedź z dnia 26.02.2019r., na wniosek Rady 
skierowane przez Miejskiego Konserwatora Zabytków.

Przewodniczący Paweł Kurdziałek złożył wniosek o powołanie stałych komisji Rady i 
podjęcia w tym celu odpowiedniej uchwały:

• Komisję Kultury i Sportu.
• Komisję Komunalną i Bezpieczeństwa.

Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Kandydaci do komisji:
1. Do składu komisji Kultury i Sportu:

• Małgorzata Wleklak – Przewodnicząca
• Karolina Ryder
• Iwona Nowakowska
• Grzegorz Bartosz
• Łukasz Trociuk

2. Do składu komisji Komunalnej i Bezpieczeństwa:
• Alina Kordowska – Przewodnicząca
• Matra Marczak
• Łukasz Owczarek
• Andrzej Kozieł
• Jarosław Bawelski

 Podjęcie Uchwały Nr 15/19 w sprawie powołania stałych komisji Rady.

Głosowało: 13 osób ; ZA – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0
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Ad 8. Zamknięcie obrad.

Na tym zebranie zakończono o godzinie 20:15.

Kolejne zebranie Rady Osiedla Dąbie odbędzie się 5 czerwca 2019 o godzinie 18:30.

     Jarosław Bawelski Paweł Kurdziałek
 …………………………………….…………    ………………………………………...………….

  Sekretarz Rady Osiedla                                       Przewodniczący Rady Osiedla
       Protokół sporządził                                                  Protokół zatwierdził
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